
Schůze Výboru základní odborové organizace FLÚ 

28. 2. 2022 10:00–11:00 

 

Přítomní členové výboru: Jan Frei, Juraj Hvorecký, Robert Novotný, Pavel Nývlt, Martin 
Profant, Darja Zoubková. 

Za zapisovatele schůze byl určen Pavel Nývlt. 

Juraj Hvorecký informoval o pokračujících jednáních s bankou. Podařilo se mu zrušit 
zasílání papírových výpisů, nicméně právo zrušit účet má podle banky stále pouze původní 
zřizovatel účtu. Obchodní soud navíc bez vysvětlení odmítl provést změnu zápisu 
v obchodním rejstříku. V této věci Juraj Hvorecký požádá o pomoc právníka OSPVV. Dále 
uvedl, že stav účtu k 28. 2. 2022 činí 96.124,43 Kč. 

Juraj Hvorecký sdělil, že byl informován o případu zaměstnankyně na dlouhodobé pracovní 
neschopnosti, s níž se FlÚ chystá rozvázat pracovní poměr. Výbor bude situaci nadále 
sledovat. 

Juraj Hvorecký upozornil, že byla podle očekávání zvýšena sazba stravného, takže by 
zaměstnanci nic netratili na přechodu na stravenkový paušál. Ing. Rybáková na kolegiu 
ředitele avizovala jednání s odbory v této věci, k tomu však zatím nedošlo. Výbor se usnesl (6 
hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo) nadále prosazovat, aby se každý zaměstnanec, jejž se to týká, 
mohl rozhodnout, zda bude pobírat elektronické stravenky na kartu, nebo stravenkový paušál. 
Juraj Hvorecký slíbil, že zjistí, zda si zaměstnanci budou moci ponechat stávající karty pouze 
pro čerpání příspěvků z FKSP. Robert Novotný zdůraznil nutnost přesně informovat 
zaměstnance, jak velký příspěvek budou dostávat na stravenkový paušál a jak velký 
v elektronické stravence. 

To Juraj Hvorecký přislíbil, stejně jako informování členů o chystané volební schůzi 
OSPVV, která se bude konat ve středu 6. 4. 2022. Členům o ní nedal vědět dříve kvůli 
neserióznímu jednání OSPVV, jenž přes opakované urgence zaslal oznámení o novém 
termínu volební schůze až po původně ohlášeném termínu 23. 2. 2022. 

V reakci na podnět od Joea Grim Feinberga Juraj Hvorecký nadnesl otázku účasti zástupců 
odborů na jednáních atestační komise. Darja Zoubková upozornila, že na rozdíl od firem, 
jejichž smyslem je generovat zisk, by podle jejího názoru odbory ve vědecké sféře měly být 
spíše partnery než nepřáteli vedení. Martin Profant zopakoval své dřívější upozornění, že 
jednání atestační komise je neveřejné, takže by případný zástupce odborů byl vázán 
mlčenlivostí a o případných problémech by se vlastně nemohlo jednat. Také vyjádřil 
přesvědčení, že aby měla účast zástupce odborů smysl, musel by zástupce odborů mít právo 
suspenzivního veta, a takto zásadní změnu atestačního řádu by bylo velmi těžké prosadit. 



Juraj Hvorecký dále sdělil, že od Vladimíra Urbánka dostal informaci, že Rada FlÚ bude 
projednávat nový Pracovní řád FlÚ. Upozornil, že Výbor nemá připravovaný Pracovní řád 
k dispozici. 

Juraj Hvorecký uvedl, že vedení FlÚ odeslal připomínky členů výboru k návrhu 
Kolektivní smlouvy. Jejich zapracování dostala na starost Alexandra Novotná. Od ní si Juraj 
Hvorecký vyžádá aktuální text, jejž pošle právníkovi OSPVV. 

Aby bylo více času na připomínkování kolektivní smlouvy, navrhl Juraj Hvorecký uspořádat 
členskou schůzi raději až v prvním týdnu dubna, předběžně ve čtvrtek 7. 4. 2022 ve 13:00 
v Zasedací místnosti FlÚ. Pavel Nývlt požádal, aby byl členům rozeslán aktuální text návrhu 
kolektivní smlouvy 24. 3. 2022, aby měli čas text připomínkovat. S tím Juraj Hvorecký 
souhlasil a uvedl, že vedle připomínkování kolektivní smlouvy bude jedním z bodů na 
programu členské schůze otázka, zda si řadoví členové přejí navštěvovat jednání výboru a jak 
chtějí o jeho jednáních být informováni. 

Ve věci komunikace s členskou základnou Juraj Hvorecký dále sdělil, že nechce členům 
každý měsíc rozesílat členům programové vize předsedy a že obecně hromadnou mailovou 
komunikaci nepokládá za nejlepší. Rád nicméně upozorní ty členy, kteří o to projeví zájem, 
na zveřejnění zápisu ze schůze výboru, a členové se na něj nebo jiné členy výboru 
samozřejmě mohou adresně obracet s dotazy či podněty. V nejbližších dnech bude členy 
hromadným mailem informovat o vývoji ohledně stravenkového paušálu, o členské schůzi 
OO a o volební schůzi OSPVV a dotáže se jich na preferovaný způsob komunikace 
s výborem. Martin Profant varoval, že diskuse v hromadných mailech může přejít v řetězové 
maily a že hrozí zahlcení předsedy dotazy. Robert Novotný vyjádřil přesvědčení, že většina 
členů vítá informace o jednáních výboru na webu. Navrhl v nejbližším mailu členům položit 
dotaz, zda mají zájem o častější mailové informování, a této skupině poté zasílat zprávy o 
schůzích a zveřejněných zápisech, včetně upozornění na důležité body v zápisu v těle mailu. 
Darja Zoubková upozornila, že na stránky odborů není proklik ze stránek FlÚ. Martin Profant 
slíbil, že webovou adresu dá na nástěnku. Darja Zoubková sdělila, že tam již umístila zápis 
z minulé schůze výboru, za což jí Martin Profant poděkoval. 

Darja Zoubková dále informovala, že Dagmar Matušková připravila všechny potřebné 
podklady pro finanční správu, včetně přehledu o účetnictví a včetně přiznání k dani z příjmů, 
která je srážena zvláštní sazbou. Účetnictví za loňský rok je tak uzavřeno. 

Darja Zoubková navrhla vyplacení odměny Dagmaře Matuškové za pomoc s hospodářskou 
agendou, a to ve výši 7.200,- Kč formou DPP, a Vladimíru Havlíkovi za správu webu, a to ve 
výši 3.000,- Kč formou DPP. Výbor souhlasí (6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo). 

Termín příští schůze Výboru byl předběžně stanoven na 28. 3. 2022 v 10:00. 


